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    Порядок денний другого пленарного засідання двадцять третьої сесії 

Черкаської  обласної ради VIII скликання:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022                    

№ 15-20/VIII «Про Програму територіальної  оборони на 2023-2027 роки»  

Доповідають: 

ОЗЕРАН 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії                                   

з правоохоронними органами обласної 

державної адміністрації 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради                       

з питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

2. Про внесення змін у додаток 2 до обласної цільової програми 

«Призовна дільниця» на 2023-2025 роки 

Доповідають: 

УСТИМЕНКО  

Олександр Сергійович 

- начальник Черкаського обласного 

територіального центру комплектування та 

соціальної підтримки 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                    

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

3. Про стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони публічного 

порядку та результати діяльності поліції на території області за результатами 

2023 року в умовах воєнного стану 

Доповідають: 

ГУДИМА 

Олег Олександрович 

- т.в.о. начальника Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради                

з питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення 

правопорядку та захисту прав людини 

4. Про результати діяльності органів прокуратури Черкаської області 

 Доповідають: 

ШЕВЦОВА 

Катерина Володимирівна 

- керівник Черкаської обласної прокуратури 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради                 

з питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення 

правопорядку та захисту прав людини 
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5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022              

№15-21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій    у мирний час 

та особливий період на 2023 – 2027 роки» 

Доповідають: 

ОЗЕРАН 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії                                   

з правоохоронними органами обласної 

державної адміністрації 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

6. Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ШКІРНО-

ВЕНЕРОЛОГІЧНИЙ ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

(шляхом приєднання до юридичної особи КНП «Черкаський обласний 

психоневрологічний диспансер Черкаської обласної ради») 

Доповідають: 

КРАВЧЕНКО 

Наталія Миколаївна 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації 

МАРИНОХА 

Марина Володимирівна 

- в.о. директора КНП «Черкаський обласний 

шкірно-венерологічний диспансер 

Черкаської обласної ради» 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 
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7. Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ НАРКОЛОГІЧНИЙ 

ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (шляхом приєднання до 

юридичної особи КНП «Черкаський обласний психоневрологічний диспансер 

Черкаської обласної ради») 

Доповідають: 

КРАВЧЕНКО 

Наталія Миколаївна 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації 

БОРОЗИНЕЦЬ  

Анатолій Віталійович 

- в.о. директора КНП «Черкаський обласний 

наркологічний диспансер Черкаської 

обласної ради» 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

8. Про надання в користування  земельної ділянки для забудови 

(суперфіцій) (реконструкція будівлі приймального відділення з підвалом під 

корпус № 2 КНП «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської 

обласної ради») 

Доповідають: 

ДУЖЕНКО 

Юрій Володимирович 

- перший заступник директора Департаменту 

будівництва обласної державної адміністрації 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 
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9. Про делегування функцій замовника  будівництва (КНП «Черкаський 

обласний клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради») 

Доповідають: 

МАЦКО 

Олександр Францович 

- т.в.о. директора Департаменту будівництва 

обласної державної адміністрації 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 

10. Про обласну програму «Трансплантація гемопоетичних клітин 

кісткового мозку та периферичної крові в Черкаській області»                                    

на 2024-2028 роки 

Доповідають: 

КРАВЧЕНКО 

Наталія Миколаївна 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

11. Про внесення змін у додаток до обласної комплексної програми 

«Турбота» на 2021-2027 роки 

Доповідають: 

ЧИКАЛО 

Руслан Олександрович 

- директор Департаменту  соціального захисту 

населення обласної державної адміністрації 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 
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 12. Про внесення змін до рішення обласної ради від 06.03.2020                             

№ 36-32/VII «Про обласну програму фінансової підтримки комунальних 

некомерційних підприємств спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області на 2020-2024 роки» 

Доповідають: 

КРАВЧЕНКО 

Наталія Миколаївна 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

13. Про надання згоди комунальному некомерційному підприємству 

«Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної ради» на 

проведення капітального ремонту (для реалізації проєкту по утепленню фасадів 

центру) 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

14. Про надання згоди комунальному некомерційному підприємству 

«Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної ради» на 

проведення капітального ремонту приміщень операційної на відкритому серці 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 
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15. Про призначення МИКОЛАЄНКА В. Л. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний клінічний 

госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення 

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва 

та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального захисту 

населення 

16. Про призначення ПЕРЕВІСПИ Я. М. на посаду директора 

комунального закладу Черкаської обласної ради «Обласний соціальний центр 

матері і дитини» 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення 

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва 

та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

17. Про призначення МИХНО С.Л. директором комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр медичної 

реабілітації та паліативної допомоги дітям Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення та 

роботи з персоналом виконавчого апарату обласної 

ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва та 

регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального захисту 

населення 
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18. Про призначення ЄЗЕРСЬКОГО О. М. на посаду директора 

комунального закладу «Обласний соціальний гуртожиток для дітей-сиріт  

та дітей, позбавлених батьківського піклування» Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

19. Про призначення ПІКОВСЬКОЇ А. П. на посаду директора 

Будищенського психоневрологічного інтернату 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

 20. Про призначення ДРІГИ О. В. на посаду начальника комунального 

закладу «Регіональний центр з фізичної культури і спорту осіб з інвалідністю 

«Інваспорт» Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради             

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

 



9 

 

21. Про призначення ЛЕВЧЕНКО О. В. на посаду директора Черкаського 

обласного молодіжного ресурсного центру 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради             

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

22. Про списання майна 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВИСОЧИН 

Валерій Петрович 

- директор КП «Управління по експлуатації 

Будинку рад та об’єктів обласної комунальної 

власності» 

ШИЛО  

Віталій Миколайович 

- директор КНП «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 

ФЕДОРЯКА  

Юрій Григорович 

- директор КЗ «Черкаська обласна філармонія 

Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

23. Про припинення права постійного користування земельними 

ділянками та надання їх у користування 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

НІКОЛЕНКО 

Валентина Максимівна 

- генеральний директор Черкаського обласного 

комунального підприємства «Фармація» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва 

та регуляторної політики 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 
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24. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ФЕДОРЯКА  

Юрій Григорович 

- директор КЗ «Черкаська обласна філармонія 

Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 

25. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВИСОЧИН 

Валерій Петрович 

- директор КП «Управління по експлуатації 

Будинку рад та об’єктів обласної комунальної 

власності» 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

26. Про Програму підтримки та розвитку агропромислового комплексу 

Черкащини на період до 2028 року 

Доповідають: 

КОСЕНКО 

Роман Валерійович  

- директор Департаменту агропромислового 

розвитку обласної державної адміністрації  

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 
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27. Про обласну цільову соціальну програму «Молодь Черкащини» на 

2024-2025 роки 

Доповідають: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович  

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту обласної державної адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради             

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

28. Про внесення змін до Положення про порядок надання пільгового 

довготермінового кредиту молодим сім’ям та одиноким молодим громадянам 

на будівництво (реконструкцію) і придбання житла за рахунок обласного 

бюджету 

Доповідають: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович  

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту обласної державної адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради             

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

29. Про внесення змін до програми розвитку фізичної культури і спорту в 

області на 2022-2024 роки 

Доповідають: 

СОЛОДКИЙ 

Іван Володимирович  

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту обласної державної адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради             

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

30. Про внесення змін до рішення обласної ради від 15.05.2014 № 31-

46/VI «Про встановлення щорічної Всеукраїнської літературної премії           

імені Василя Симоненка» 

Доповідають: 

ШАБАТІН 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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31. Про звіт про виконання комплексної програми щодо медичного, 

соціального забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, професійної 

підготовки (перепідготовки) осіб, які здійснювали заходи з оборони та захисту 

територіальної цілісності, незалежності та суверенітету України, починаючи      

з 2014 року, та членів їх сімей, на 2023-2027 роки  

Доповідають: 

ЧИКАЛО 

Руслан Олександрович 

- директор Департаменту  соціального захисту 

населення обласної державної адміністрації 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

32. Про звіт за 2023 рік про хід виконання Програми розвитку 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць                   

і доріг комунальної власності у населених пунктах Черкаської області                  

на 2023-2026 роки 

Доповідають: 

ЄВМИНА 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

ТАРАН 

Євген Володимирович 

 голова постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури                                           

та житлово-комунального господарства 

33. Про звіт про хід виконання Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на період до 2023 року 

Доповідають: 

ЄВМИНА 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради                   

з питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

34. Про звіт про хід виконання обласної програми «Безбар’єрна 

Черкащина» 

Доповідають: 

ЄВМИНА 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

ТАРАН 

Євген Володимирович 

 голова постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури                            

та житлово-комунального господарства 
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35. Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області             

за 2023 рік 

Доповідають: 

ДИЧЕНКО 

Вікторія Володимирівна 

- директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради                

з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

36. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічна пам’ятка місцевого значення «Круті ярки») 

Доповідають: 

ПЕТРОВ 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради                   

з питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

37. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(гідрологічний заказник місцевого значення «Верхній Чумгак») 

Доповідають: 

ПЕТРОВ 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради                      

з питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

38. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(ландшафтний заказник місцевого значення «Ковалівка») 

Доповідають: 

ПЕТРОВ 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради                    

з питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 
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39. Про внесення змін до переліку територій та об’єктів природно-

заповідного фонду області 

Доповідають: 

ПЕТРОВ 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради                     

з питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

40. Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду області 

Доповідають: 

ПЕТРОВ 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради                   

з питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

41. Про внесення змін до Положення про Почесну грамоту Черкаської 

обласної ради 

Доповідають: 

БРЕУС  

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради                   

з питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 42. Про внесення змін до деяких рішень Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

БРЕУС  

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради                    

з питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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43. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Міністерства 

освіти і науки України щодо затвердження Державного освітнього стандарту 

Доповідає: 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- депутат обласної ради  

44. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Кабінету 

Міністрів України щодо продовження виплати соціальної допомоги                       

для внутрішньо переміщених осіб до кінця воєнного стану 

Доповідає: 

СУЩЕНКО 

Роман Володимирович 

- депутат обласної ради  

 

45. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Комітету 

Верховної Ради України з питань правоохоронної діяльності щодо політичних 

переслідувань Героя-розвідника Червінського Романа Григоровича 

Доповідає: 

СУЩЕНКО 

Роман Володимирович 

- депутат обласної ради  

 

 

 Головуючий запропонував депутатам обласної ради зареєструватися.  

 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради 

Зареєстровано 25  депутатів 

 

 Головуючий звернувся до керівників депутатських фракцій                              

з пропозицією підійти до президії. 

 

(Консультація керівників депутатських фракцій) 

 

 Головуючий запропонував депутатам обласної ради повторно 

зареєструватися.  

 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради 

Зареєстровано 35  депутатів 

 

Головуючий запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять 

полеглих у боях за Україну, мирних громадян, які загинули унаслідок збройної 

агресії російської федерації проти України.  

 

(Хвилина мовчання) 
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 Головуючий запропонував перейти до розгляду питань порядку денного 

другого пленарного засідання 23 сесії обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, який зазначив, що у депутатської фракції 

«СЛУГА НАРОДУ» є певні корективи щодо змінити черговості розгляду 

питань порядку денного. Запропонував деякі важливі питання поставити 

першими, а інші, менш значимі, питання розглядати надалі в порядку 

черговості. Запропонував черговість розгляду питань порядку денного. 

 

Головуючий зазначив, що було б доречно надати перелік питань, в якій 

черговості розглядати питання порядку денного пленарного засідання.  

Запропонував депутатам обласної ради проголосувати пропозицію    

Яріша Анатолія щодо зміни черговості розгляду питань порядку денного 

другого пленарного засідання, а потім поставити на голосування зміни, які 

запропонує Яріш Анатолій. 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Яріша А.А. щодо зміни 

черговості розгляду питань порядку денного другого пленарного засідання 

«За» - 25, «Проти» - 2, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 9. 

(пропозиція не прийнята) 

 

Головуючий звернув увагу депутатського корпусу, що всі питання, які 

вносяться на розгляд сесії обласної ради, є важливі та актуальні. 

ВИСТУПИЛИ: Новицький Ігор, Вельбівець Олександр, Коваль Віталій,        

Яріш Анатолій. 

 Вельбівець Олександр запропонував повернутися до голосування             

за пропозицію депутата обласної ради Яріша Анатолія щодо зміни черговості 

розгляду питань порядку денного другого пленарного засідання. 

 

Голосування щодо повернення до голосування за пропозицію депутата обласної 

ради Яріша Анатолія щодо зміни черговості розгляду питань порядку денного 

другого пленарного засідання 

 (пропозиція депутата обласної ради Вельбівця Олександра) 

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 

(пропозиція прийнята) 
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ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, Журба Світлана. 

Яріш Анатолій запропонував черговість розгляду питань, а саме:  

питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022        

№ 15-20/VIII «Про Програму територіальної  оборони на 2023-2027 роки» 

розглянути першим; 

питання «Про внесення змін у додаток 2 до обласної цільової програми 

«Призовна дільниця» на 2023-2025 роки» розглянути другим; 

питання «Про стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони 

публічного порядку та результати діяльності поліції на території області           

за результатами 2023 року в умовах воєнного стану» розглянути третім; 

питання «Про результати діяльності органів прокуратури Черкаської 

області» розглянути четвертим; 

питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022              

№15-21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2023 – 2027 роки» розглянути п’ятим; 

питання «Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ    

ШКІРНО-ВЕНЕРОЛОГІЧНИЙ ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» (шляхом приєднання до юридичної особи КНП «Черкаський обласний 

психоневрологічний диспансер Черкаської обласної ради») розглянути шостим; 

питання «Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

НАРКОЛОГІЧНИЙ ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» (шляхом 

приєднання до юридичної особи КНП «Черкаський обласний 

психоневрологічний диспансер Черкаської обласної ради») розглянути сьомим; 

питання «Про надання в користування  земельної ділянки для забудови 

(суперфіцій)» (реконструкція будівлі приймального відділення з підвалом під 

корпус № 2 КНП «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської 

обласної ради») розглянути восьмим; 

питання «Про делегування функцій замовника  будівництва» (КНП 

«Черкаський обласний клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної 

ради») розглянути дев’ятим; 

питання «Про обласну програму «Трансплантація гемопоетичних клітин 

кісткового мозку та периферичної крові в Черкаській області»                                    

на 2024-2028 роки» розглянути десятим; 

питання «Про внесення змін у додаток до обласної комплексної програми 

«Турбота» на 2021-2027 роки» розглянути одинадцятим; 

 питання «Про внесення змін до рішення обласної ради від 06.03.2020                             

№ 36-32/VII «Про обласну програму фінансової підтримки комунальних 

некомерційних підприємств спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області на 2020-2024 роки» розглянути дванадцятим. 
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Журба Світлана внесла пропозицію розглянути питання «Про надання 

згоди комунальному некомерційному підприємству «Черкаський обласний 

кардіологічний центр Черкаської обласної ради» на проведення капітального 

ремонту» та питання  «Про надання згоди комунальному некомерційному 

підприємству «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної 

ради» на проведення капітального ремонту приміщень операційної на 

відкритому серці» після розгляду питань, які запропонував депутат обласної 

ради Яріш Анатолій, а саме: тринадцятим і чотирнадцятим. 

 

Голосування щодо зміни черговості розгляду питань 

порядку денного другого пленарного засідання, 

озвучені депутатом обласної ради Ярішем Анатолієм 

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування щодо зміни черговості розгляду питань  

порядку денного другого пленарного засідання,  

озвучені депутатом обласної ради Журбою Світланою 

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 

(пропозиція прийнята) 

 

ВИСТУПИЛИ: Воскобойнік Олександр. 

 

Голосування про затвердження порядку денного 

 другого пленарного засідання 

«За» - 37, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

02.12.2022 № 15-20/VIII «Про Програму територіальної  оборони                                

на 2023-2027 роки». 

 

Голосування 

«За» - 40, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 02.12.2022 № 15-20/VIII «Про Програму територіальної  оборони на 

2023-2027 роки» прийнято, додається. 
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2. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін у додаток 2 до обласної цільової 

програми «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки. 

 

Голосування 

«За» - 40, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін у додаток 2 до обласної 

цільової програми «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки» прийнято, 

додається. 
 

3. СЛУХАЛИ:  

Олега Гудиму про стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони 

публічного порядку та результати діяльності поліції на території області за 

результатами 2023 року в умовах воєнного стану. 

 

ВИСТУПИЛЛИ: Радуцький Олександр, Гайович Вадим, Гудима Олег. 

Радуцький Олександр поцікавився у доповідача, чи були реагування щодо 

журналістських розслідувань з приводу придбання російського обладнання у 

місті Черкаси.  

Гайович Вадим зазначив, що на минулому пленарному засіданні ним 

піднімалося питання про боротьбу з незаконним обігом підакцизних товарів на 

території Черкаської області, отримали відповіді з декількох установ, в яких 

зазначається, що відбуваються процесуальні дії. Поцікавився, як врегульована 

ця проблема зараз. 

Гудима Олег надав роз’яснення депутатам. 

 

Голосування 

«За» - 40, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про стан законності, боротьби зі 

злочинністю, охорони публічного порядку та результати діяльності поліції 

на території області за результатами 2023 року в умовах воєнного стану» 

взяти до відома. 
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4. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про результати діяльності органів прокуратури 

Черкаської області. 

 

Голосування  

«За» - 40, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про результати діяльності органів 

прокуратури Черкаської області» взяти до відома. 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

02.12.2022 №15-21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 

ситуацій у мирний час та особливий період на 2023 – 2027 роки». 

 

Голосування 

«За» - 40, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 02.12.2022 №15-21/VIII «Про Комплексну програму функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації 

надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023 – 2027 

роки» прийнято, додається. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про припинення юридичної особи - 

КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ 

ОБЛАСНИЙ ШКІРНО-ВЕНЕРОЛОГІЧНИЙ ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» (шляхом приєднання до юридичної особи КНП 

«Черкаський обласний психоневрологічний диспансер Черкаської обласної 

ради»). 

 

Голосування 

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 
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ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про припинення юридичної особи - 

КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ 

ОБЛАСНИЙ ШКІРНО-ВЕНЕРОЛОГІЧНИЙ ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» прийнято, додається. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про припинення юридичної особи - 

КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ 

ОБЛАСНИЙ НАРКОЛОГІЧНИЙ ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» (шляхом приєднання до юридичної особи КНП «Черкаський обласний 

психоневрологічний диспансер Черкаської обласної ради»). 

 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про припинення юридичної особи - 

КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ 

ОБЛАСНИЙ НАРКОЛОГІЧНИЙ ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» прийнято, додається. 
 

8. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про надання в користування  земельної ділянки 

для забудови (суперфіцій) (реконструкція будівлі приймального відділення з 

підвалом під корпус № 2 КНП «Черкаський обласний кардіологічний центр 

Черкаської обласної ради»). 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про надання в користування  земельної 

ділянки для забудови (суперфіцій)» прийнято, додається. 
 

9. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про делегування функцій замовника  будівництва 

(КНП «Черкаський обласний клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської 

обласної ради»). 

Голосування  

«За» - 32, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 8. 

(рішення не прийнято) 
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ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, Табурець Ігор, Вельбівець Олександр, Радченко 

Семен. 

 Яріш Анатолій зазначив, що в нього не спрацювала кнопка.  

 Радченко Семен запропонував повернутися до голосування з означеного 

питання. 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради 

 Радченка Семена щодо повернення до голосування з питання 

 «Про делегування функцій замовника будівництва» 

«За» - 35, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про делегування функцій замовника  

будівництва» прийнято, додається. 
 

10. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про обласну програму «Трансплантація 

гемопоетичних клітин кісткового мозку та периферичної крові в Черкаській 

області» на 2024-2028 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр. 

Вельбівець Олександр зазначив, що на сьогодні проведено сотню успішних 

трансплантацій, які демонструють наші лікарі в онкологічному диспансері. Але 

існує реальна проблема поставки органів від медичних закладів області до 

спеціалізованого закладу онкологічного диспансеру.  

Виступив із зверненням до Кравченко Наталії, як до керівника галузі, до 

Табурця Ігоря - начальника обласної військової адміністрації,  в рамках 

робочих нарад, відповідних консультацій, чітких прийнятих доручень 

налагодити належну співпрацю медичних закладів.  

 

Голосування  

«За» - 40, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про обласну програму «Трансплантація 

гемопоетичних клітин кісткового мозку та периферичної крові в 

Черкаській області» на 2024-2028 роки» прийнято, додається. 
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11. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін у додаток до обласної 

комплексної програми «Турбота» на 2021-2027 роки. 

 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін у додаток до обласної 

комплексної програми «Турбота» на 2021-2027 роки» прийнято, додається. 
 

12. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

06.03.2020 № 36-32/VII «Про обласну програму фінансової підтримки 

комунальних некомерційних підприємств спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2020-2024 роки». 

 

Голосування  

«За» - 37, «Проти» - 0, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 06.03.2020 № 36-32/VII «Про обласну програму фінансової підтримки 

комунальних некомерційних підприємств спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2020-2024 

роки» прийнято, додається. 
 

13. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про надання згоди комунальному некомерційному 

підприємству «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної 

ради» на проведення капітального ремонту (для реалізації проєкту по 

утепленню фасадів центру). 

 

Голосування  

«За» - 40, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про надання згоди комунальному 

некомерційному підприємству «Черкаський обласний кардіологічний 

центр Черкаської обласної ради» на проведення капітального ремонту» 

прийнято, додається. 
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14. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про надання згоди комунальному некомерційному 

підприємству «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної 

ради» на проведення капітального ремонту приміщень операційної                    

на відкритому серці. 

 

Голосування  

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про надання згоди комунальному 

некомерційному підприємству «Черкаський обласний кардіологічний 

центр Черкаської обласної ради» на проведення капітального ремонту 

приміщень операційної на відкритому серці» прийнято, додається. 
 

15. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення МИКОЛАЄНКА В. Л. на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради». 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, який звернувся до головуючого оголосити 

перерву. 

 

(Перерва) 

 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради 

Зареєстровано 31  депутат 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради 

Зареєстровано 39  депутатів 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради 

Зареєстровано 38  депутатів 

 

Дореєстровано: депутатка обласної ради Савчук Галина 

Дореєстровано: депутатка обласної ради Ковальчук Діна 

 

 Головуючий повідомив, що Чупрун Анатолій, командир роти               

157 окремого батальйону 118 бригади тероборони, кавалер Трьох Хрестів 

Валерія Залужного, лейтенант, секретар Чорнобаївської  селищної ради   

звертається із проханням виступити. Надав час для виступу Чупруну Анатолію. 

 

ВИСТУПИЛИ: Чупрун Анатолій, який  звернувся до депутатського корпусу       

з проханням  зважено підійти до питання, що розглядається, і підтримати 
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кандидатуру Миколаєнка В’ячеслава на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний клінічний госпіталь 

ветеранів війни Черкаської обласної ради». Зазначив, що він справжній бойовий 

офіцер, начальник медичної служби нашого 157 батальйону. Звернув увагу, що 

алгоритми евакуаційних процесів, які він напрацьовував, дієві.  

 

Голосування  

«За» - 20, «Проти» - 0, «Утрималося» - 5, «Не голосувало» - 14. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення ПЕРЕВІСПИ Я. М. на посаду 

директора комунального закладу Черкаської обласної ради «Обласний 

соціальний центр матері і дитини». 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр. 

 

Голосування  

«За» - 29, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 11. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

17. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення МИХНО С.Л. директором 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр 

медичної реабілітації та паліативної допомоги дітям Черкаської обласної ради». 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, Добрянська Інна. 

 Добрянська Інна звернулася до депутатів обласної ради з проханням 

підтримати проєкт рішення. 

 

Голосування  

«За» - 30, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 9. 

 

(Хронологія прийняття рішення по стенограмі) 

 

ВИСТУПИЛИ: Данилевський Валерій, Радуцький Олександр. 

 Данилевський Валерій вніс пропозицію повернутися до голосування          
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з питання «Про призначення МИХНО С.Л. директором комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр медичної 

реабілітації та паліативної допомоги дітям Черкаської обласної ради». 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради  

Данилевського Валерія щодо повернення до голосування з питання «Про 

призначення МИХНО С.Л. директором комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр медичної реабілітації та 

паліативної допомоги дітям Черкаської обласної ради» 

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування з питання «Про призначення МИХНО С.Л. 

 директором комунального некомерційного підприємства «Черкаський 

обласний центр медичної реабілітації та паліативної допомоги дітям 

Черкаської обласної ради» 

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про призначення МИХНО С.Л. 

директором комунального некомерційного підприємства «Черкаський 

обласний центр медичної реабілітації та паліативної допомоги дітям 

Черкаської обласної ради» прийнято, додається. 
 

18. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення ЄЗЕРСЬКОГО О. М. на посаду 

директора комунального закладу «Обласний соціальний гуртожиток для дітей-

сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування» Черкаської обласної 

ради. 

Голосування  

«За» - 29, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 9. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

19. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення ПІКОВСЬКОЇ А. П. на посаду 

директора Будищенського психоневрологічного інтернату. 

 

Голосування  

«За» - 24, «Проти» - 0, «Утрималося» - 4, «Не голосувало» - 12. 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 
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ВИСТУПИЛИ:  Погорілий Віктор, Вельбівець Олександр. 

 

20. СЛУХАЛИ:  

 Анатолія Підгорного - Про призначення ДРІГИ О. В. на посаду 

начальника комунального закладу «Регіональний центр з фізичної культури і 

спорту осіб     з інвалідністю «Інваспорт» Черкаської обласної ради». 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль Віталій. 

 

Голосування  

«За» - 35, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 рішення обласної ради «Про призначення ДРІГИ О. В. на посаду 

начальника комунального закладу «Регіональний центр з фізичної 

культури і спорту осіб з інвалідністю «Інваспорт» Черкаської обласної 

ради» прийнято, додається. 
 

21. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення ЛЕВЧЕНКО О. В. на посаду 

директора Черкаського обласного молодіжного ресурсного центру. 

. 

Голосування  

«За» - 32, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 8. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

22. СЛУХАЛИ:  

Олену Звягінцеву - Про списання майна. 

. 

Голосування  

«За» - 31, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 9. 

 

(Хронологія прийняття рішення за стенограмою) 

 

ВИСТУПИЛИ: Калініченко Катерина, яка запропонувала повернутися до 

голосування з питання «Про списання майна». 
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Голосування за пропозицію депутата обласної ради Калініченко Катерини 

щодо повернення до голосування з питання «Про списання майна» 

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 6. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування з питання «Про списання майна» 

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 6. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про списання майна» прийнято, 

додається. 
 

23. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про припинення права постійного користування 

земельними ділянками та надання їх у користування. 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, Коваль Віталій. 

 

Голосування  

«За» - 29, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 11. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

24. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про затвердження проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області. 

 

Голосування  

«За» - 28, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 11. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

25. СЛУХАЛИ:  

Олену Звягінцеву - Про надання дозволу на виготовлення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 
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ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій. 

 

Голосування  

«За» - 28, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 11. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

26. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про Програму підтримки та розвитку 

агропромислового комплексу Черкащини на період до 2028 року. 

 

Голосування  

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про Програму підтримки та 

розвитку агропромислового комплексу Черкащини на період до 2028 року» 

прийнято, додається. 

 

27. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про обласну цільову соціальну програму «Молодь 

Черкащини» на 2024-2025 роки. 

 

Голосування  

«За» - 32, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 8. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

28. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до Положення про порядок 

надання пільгового довготермінового кредиту молодим сім’ям та одиноким 

молодим громадянам на будівництво (реконструкцію) і придбання житла за 

рахунок обласного бюджету. 

 

Голосування  

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про внесення змін до Положення 

про порядок надання пільгового довготермінового кредиту молодим 
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сім’ям та одиноким молодим громадянам на будівництво (реконструкцію)   

і придбання житла за рахунок обласного бюджету» прийнято, додається. 
 

29. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до програми розвитку фізичної 

культури і спорту в області на 2022-2024 роки. 

 

Голосування  

«За» - 31, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 8. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр вніс пропозицію повернутися                  

до голосування з означеного питання. 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Вельбівця Олександра 

щодо повернення до голосування з питання «Про внесення змін до програми 

розвитку фізичної культури і спорту в області на 2022-2024 роки» 

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування  

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про внесення змін до програми 

розвитку фізичної культури і спорту в області на 2022-2024 роки» 

прийнято, додається. 
 

30. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

15.05.2014 № 31-46/VI «Про встановлення щорічної Всеукраїнської 

літературної премії імені Василя Симоненка». 

 

Голосування  

«За» - 30, «Проти» - 1, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 9. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 
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31. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про звіт про виконання комплексної програми 

щодо медичного, соціального забезпечення, адаптації, психологічної 

реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) осіб, які здійснювали 

заходи з оборони та захисту територіальної цілісності, незалежності                    

та суверенітету України, починаючи з 2014 року, та членів їх сімей,                    

на 2023-2027 роки. 

 

Голосування  

«За» - 40, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про звіт про виконання 

комплексної програми щодо медичного, соціального забезпечення, 

адаптації, психологічної реабілітації, професійної підготовки 

(перепідготовки) осіб, які здійснювали заходи з оборони та захисту 

територіальної цілісності, незалежності та суверенітету України, 

починаючи з 2014 року, та членів їх сімей, на 2023-2027 роки» прийнято, 

додається. 
 

32. СЛУХАЛИ:  

Ростислава Євмину - Про звіт за 2023 рік про хід виконання Програми 

розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого значення, 

вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах Черкаської області 

на 2023-2026 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр, Табурець Ігор, Погорілий Віктор, 

Коваль Віталій, Бабенко В’ячеслав. 

Коваль Віталій звернув увагу, що депутатами обласної ради були 

сформовані пропозиції із зазначенням кілометражу та розрахунками. Зазначив, 

що це обласна програма, яку затверджують і слухають депутати обласної ради. 

В результаті  - виконання пропозицій не відбулося. Поцікавився у доповідача, 

чи враховані в Переліку на 2024 рік пропозиції депутатів обласної ради, які 

подавалися у лютому-березні 2023 року. 

 Доповідач поінформував, що Перелік доріг, який був затверджений          

в минулому році, але через ті чи інші причини та через ускладнення                    

з тендерними процедурами не були підписані договори, будуть враховані           

в цьому році.  

 

Голосування  

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 4, «Не голосувало» - 3. 
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ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про звіт за 2023 рік про хід виконання 

Програми розвитку автомобільних доріг загального користування 

місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених 

пунктах Черкаської області на 2023-2026 роки» прийнято, додається. 
 

33. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про звіт про хід виконання Програми підвищення 

рівня безпеки дорожнього руху на період до 2023 року. 

 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про звіт про хід виконання Програми 

підвищення рівня безпеки дорожнього руху на період до 2023 року» 

прийнято, додається. 

 

34. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про звіт про хід виконання обласної програми 

«Безбар’єрна Черкащина». 

 

Голосування  

«За» - 35, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про звіт про хід виконання обласної 

програми «Безбар’єрна Черкащина» прийнято, додається. 
 

35. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про звіт про виконання обласного бюджету 

Черкаської області  за 2023 рік. 

 

Голосування  

«За» - 36, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про звіт про виконання обласного бюджету 

Черкаської області за 2023 рік» прийнято, додається. 
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36. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про території та об’єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічна пам’ятка місцевого значення «Круті ярки»). 

 

Голосування  

«За» - 30, «Проти» - 1, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 9. 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

37. СЛУХАЛИ:  

Віталія Петрова - Про території та об’єкти природно-заповідного фонду 

області (гідрологічний заказник місцевого значення «Верхній Чумгак»). 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, Плічко Григорій, Куля Анатолій - сільський 

голова Шрамківської територіальної громади. 

 Плічко Григорій зазначив, що з означеного питання є звернення 

правоохоронних органів  щодо використання коштів. Повідомив, що у залі 

присутній голова Шрамківської територіальної громади, який може надати 

роз’яснення. 

Куля Анатолій, сільський голова Шрамківської територіальної громади, 

надав роз’яснення із зали та запропонував розглянути питання у мирний час. 

 

Голосування  

«За» - 7, «Проти» - 2, «Утрималося» - 13, «Не голосувало» - 18. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

38. СЛУХАЛИ:  

Віталія Петрова - Про території та об’єкти природно-заповідного фонду 

області (ландшафтний заказник місцевого значення «Ковалівка»). 

 

Голосування  

«За» - 12, «Проти» - 2, «Утрималося» - 9, «Не голосувало» - 17. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

ВИСТУПИЛИ: Табурець Ігор звернувся до правоохоронних органів з 

проханням доповісти щодо виділення коштів та створення національної 

пам’ятки в Шрамківській ОТГ. 
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39. СЛУХАЛИ:  

Віталія Петрова - Про внесення змін до переліку територій та об’єктів 

природно-заповідного фонду області. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець Олександр. 

 

Голосування  

«За» - 25, «Проти» - 1, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 12. 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

40. СЛУХАЛИ:  

Віталія Петрова - Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду 

області. 

 

Голосування  

«За» - 32, «Проти» - 0, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 5. 

(рішення не прийнято) 

 

(Хронологія прийняття рішення по стенограмі) 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький Олександр, який запропонував повернутися              

до голосування з питання «Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду 

області». 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Радуцького Олександра 

щодо повернення до голосування з питання «Про зміну меж об’єкту природно-

заповідного фонду області» 

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 4. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування  

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про зміну меж об’єкту природно-

заповідного фонду області» прийнято, додається. 

 

41. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до Положення про Почесну 

грамоту Черкаської обласної ради. 
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Голосування  

«За» - 25, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 15. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

42. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до деяких рішень Черкаської 

обласної ради. 

 

Голосування  

«За» - 30, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 9. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

ВИСТУПИЛИ: Данилевський Валерій. 

 

43. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Міністерства освіти і науки України щодо затвердження Державного 

освітнього стандарту. 

 

Голосування  

«За» - 35, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської обласної 

ради до Міністерства освіти і науки України щодо затвердження 

Державного освітнього стандарту» прийнято, додається. 

 

44. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Кабінету Міністрів України щодо продовження виплати соціальної 

допомоги для внутрішньо переміщених осіб до кінця воєнного стану. 

 

Голосування  

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 6. 
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ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської обласної 

ради до Кабінету Міністрів України щодо продовження виплати соціальної 

допомоги для внутрішньо переміщених осіб до кінця воєнного стану» 

прийнято, додається. 
 

45. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Комітету Верховної Ради України з питань правоохоронної діяльності щодо 

політичних переслідувань Героя-розвідника Червінського Романа Григоровича. 

 

Голосування  

«За» - 34, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської обласної 

ради до Комітету Верховної Ради України з питань правоохоронної 

діяльності щодо політичних переслідувань Героя-розвідника Червінського 

Романа Григоровича» прийнято, додається. 
 

ВИСТУПИЛИ: Данилевський Валерій, Радуцький Олександр. 

 Данилевський Валерій вніс пропозицію повернутися до голосування з 

питання «Про призначення МИХНО С.Л. директором комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр медичної 

реабілітації та паліативної допомоги дітям Черкаської обласної ради». 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Данилевського Валерія 

щодо повернення до голосування з питання «Про призначення МИХНО С.Л. 

директором комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

центр медичної реабілітації та паліативної допомоги дітям Черкаської 

обласної ради» 

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування з питання «Про призначення МИХНО С.Л. директором 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр 

медичної реабілітації та паліативної допомоги дітям  

Черкаської обласної ради» 

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення МИХНО С.Л. директором 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр 
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медичної реабілітації та паліативної допомоги дітям Черкаської обласної 

ради» прийнято, додається. 
 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький Олександр, який запропонував повернутися              

до голосування з питання «Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду 

області». 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Радуцького Олександра 

щодо повернення до голосування з питання «Про зміну меж об’єкту      

природно-заповідного фонду області» 

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 4. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування з питання «Про зміну меж об’єкту  

 природно-заповідного фонду області» 

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 3, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про зміну меж об’єкту природно-

заповідного фонду області» прийнято, додається. 

 

 

ВИСТУПИЛИ: Калініченко Катерина, яка запропонувала повернутися до 

голосування з питання «Про списання майна». 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Калініченко Катерини 

щодо повернення до голосування з питання «Про списання майна» 

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 6. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування з питання «Про списання майна» 

«За» - 33, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 6. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення обласної ради «Про списання майна» прийнято, 

додається. 
 

ВИСТУПИЛИ: Бабенко В’ячеслав, який вніс пропозицію повернутися до 

голосування з питання «Про призначення ПІКОВСЬКОЇ А. П. на посаду 

директора Будищенського психоневрологічного інтернату». 
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Голосування за пропозицію депутата обласної ради Бабенка В’ячеслава щодо 

повернення до голосування з питання «Про призначення ПІКОВСЬКОЇ А. П.    

на посаду директора Будищенського  психоневрологічного інтернату» 

«За» - 27, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 13. 

(пропозиція не прийнята) 

 

ВИСТУПИЛИ: Волгіна Світлана, яка запропонувала повернутися                          

до голосування з питання «Про призначення МИКОЛАЄНКА В. Л. на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради». 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Волгіної Світлани щодо 

повернення до голосування з питання «Про призначення МИКОЛАЄНКА В. Л. 

на посаду директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський 

обласний клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради» 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утрималося» - 4, «Не голосувало» - 17. 

(пропозиція не прийнята) 

 

ВИСТУПИЛИ: Вусик Віктор, Данилевський Валерій. 

 Данилевський Валерій виступив щодо повернення до голосування                    

за з питання «Про призначення ЛЕВЧЕНКО О. В. на посаду директора 

Черкаського   обласного молодіжного ресурсного центру» 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Данилевського Валерія  

щодо повернення до голосування з питання 

 «Про призначення ЛЕВЧЕНКО О. В. на посаду директора Черкаського   

 обласного молодіжного ресурсного центру» 

«За» - 27, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 12. 

(пропозиція не прийнята) 

 

ВИСТУПИЛИ: Куклін Олег, Вельбівець Олександр. 

 Куклін Олег виступив щодо повернення до голосування з  питання               

«Про внесення змін до Положення про Почесну грамоту Черкаської обласної 

ради». 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Кукліна Олега щодо 

повернення до голосування з питання «Про внесення змін до Положення про 

Почесну грамоту Черкаської обласної ради» 

«За» - 29, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 11. 

(пропозиція не прийнята) 

 

 



39 

 

Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, Радуцький Олександр, Вельбівець Олександр, 

Мазур Людмила, Табурець Ігор. 

 

Головуючий повідомив, що питання, які вносилися на розгляд сесії, 

розглянуті. Запитав, чи будуть зауваження щодо ведення сесії.  

Оголосив двадцять третю сесію обласної ради восьмого скликання 

закритою. 

 

 

 

Голова обласної ради                                                       Анатолій ПІДГОРНИЙ   

 

 


